
     Nordfyns vandværk 

 

Referat  
Dato – 02-10-2023  

Tidspunkt – kl. 18-21 

Mødested – KS 

Deltagere – SV-SR-KS-OL-AP-BS-EM 

Referent - EM 

 

1. Orientering og driftsstatus: 
- IP-adresser til vandværket og Pugholm er skiftet. Det var nødvendigt at genstarte begge firewalls, 

men ellers forløb det uden problemer. 
- Problemer med vandtryk på Stenøvej 17 – Claus VVS er på sagen. 
- Prisoplæg vedrørende tilkald fra 2 lokale VVS’erne – gennemgang og diskussion heraf. 
- Status på Kim-22 – for at sætte vores Kim-22 tal i relief er der undersøgt (via Jupiterdatabasen), 

hvordan disse tal ligger for de øvrige vandværker i kommunen. Det er ikke ualmindeligt, at de 
forekommer, men i vores tilfælde er det dog mere vedvarende end normalt. De seneste målinger af 
Kim-22 liggerlangt under grænseværdien på 200. Den 28/8-23 blev der målt 3 ved afgang 
vandværket og den 22/9-23 blev der målt 15 i en ordinær taphaneprøve, som blev udtaget i Norup. 
Der er afholdt telefonmøde mellem Stig, Steen og Søren, hvor der blev drøftet analysestrategi.  
: Når der tages prøver hos forbruger (4 gange årligt) sker det uden flush. Vi bestiller en prøve fra 
samme sted/samme dag med flush til den lille bakteriekontrol (E.coli, colforme og Kim-22). 
Derudover får vi, også samme dag taget en prøve afgang VV = efter UV til samme analyseprogram. 
Det koster 471 kr./prøve. 
: UV-anlægget har de seneste måneder kørt med ca. 50 % effektivitet. Vi lader det blive ved det 
indtil videre; men anlægget skal op på maksimal ydelse, inden arbejdet med iltningstårnet 
igangsættes. 
: Eurofins bestilles til prøvetagning til den lille bakteriekontrol for en 4 måneders periode med 4 
ugers interval. Prøverne tages: Indgang vandværk, afgang vandværk (=Efter UV). Hver anden gang 
udtages også prøver fra begge boringer. 
 

2. Budget 2024. 
- Gennemgang af oplæg til budget fra SV. 
- Vedtaget at opstarte renovering af iltningstårnet allerede i 2023. 
- Renovering af rentvandstank 1 sættes ind i budget og der tages stilling i løbet af 2024 til hvornår 

det sættes i gang. 

 

3. Takster 2024. 
Vi lægger op til uændrede takster for 2024 med hensyn til den faste afgift og m³-pris; men 
anlægsbidraget skal genberegnes. 

 



 
4. Spørgsmål om forsyning af Møllevej 42. 

Vi ønsker ikke at operere udenfor vores forsyningsområde. 
 

5. Seneste fra Nordfyns kommune vedrørende muligt fremtidigt 
indvindingsopland og muligt BNBO-område.  
Forslaget til den reviderede indsatsplan for grundvandsbeskyttelse, gældende for hele kommunen, 
skal politisk behandles på oktober mødet. Herefter skal forslaget sendes i 12 ugers offentlig høring. 
Dette møde afholdes 4/10-23. 
 
 

6.  Evt. 
- Container til nødgenerator ved vandværket – vi kan købe en isoleret lastbilcontainer hos Alex 

Andersen til 6.000 kr. 
- Pris på fliser til sikring af adgangsforhold til borehus ved vandværket og teknikskab på Pugholm– 

500-550 kr.pr.m². Kim indhenter tilbud. 
 

Næste møde – mandag d. 6/11-23 kl. 18.00 hos Bjørn. 

Ayoe medbringer pizza. 

 


